
L'alcalde de Blanes, a l'expectativa sobre la C-32

L'alcalde de Blanes, Josep Marig� (PSC), es va mostrar ahir a l'expectativa de con�ixer el projecte per a la

prolongaci� de l'autopista C-32 f ins a Lloret que ha de servir per reduir la gran densitat de tr�nsit que hi ha al

centre de Blanes. Segons el govern, la redacci� del projecte, que es preveia presentar a l'abril, s'ha endarrerit

perqu� s'hi han introdu�t Òmodif icacions t�cniquesÓ i no estar� a punt f ins a la tardor.

Marig� va explicar que, quan el conseller Vila va anunciar al setembre que s'havia desencallat el tema, des de

l'Ajuntament van demanar informaci� i se'ls va dir que tot aniria molt r�pid i que en poc temps coneixerien el

projecte. Des de llavors estan esperant. ÒNo hem rebut res de forma formal ni informalÓ, assegura Marig�, que

explica que Òhi ha ve�ns d'aquelles zones que pregunten per possibles canvis de tra�atÓ. En aquest sentit,

l'alcalde de Blanes assenyala que una de les variacions que hi haur� en el projecte ser� l'abs�ncia del gran nus

viari que es preveia al l�mit entre Tordera i Blanes cap a l'A-2, ja que l'Estat ha decidit no desdoblar l'N-II en

aquest tram. Per la seva banda, l'alcalde de Lloret, Rom� Codina (CiU), va dir que s� que estava al cas que el

projecte estar� a la tardor i les obres comen�aran el 2015, per� tamb� desconeix els detalls del projecte.
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